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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. március 31-én 

               16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Miskolczi Ferenc      alpolgármester  

 

Béni Norbert   képviselő 

Dombi Norbert         képviselő  

Molnár Gyula László  képviselő 

Nagy Zsolt         képviselő 

Nagyné Szigeti Mária  képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda  jegyző  

 

 

Nem volt jelen:  Horváth Éva    polgármester  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

Meghívottak közül megjelent:  

Baranyainé Molnár Lívia pénzügyi csoportvezetőhelyettes 

Kiss Mária könyvvizsgáló 

(az 1.-2. napirendi ponthoz)    

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője 

(a 6. napirendi ponthoz) 

 

Papp Alexandra Gondozási Központ igazgatója 

(a 4., 5. napirendi ponthoz)   

 

Rauch József Veszprémi Katasztrófavédelmi Kirendeltség vezetője 

Őri György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok 

(a 3. napirendi ponthoz)    

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. A 

mai ülést én fogom levezetni a polgármester asszony távollétében. Megállapítom, hogy a 
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Képviselő-testület 7 tagjából 6 fő jelen van, az ülés határozatképes. Napirend előtt senki nem 

kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa a meghívóban szereplő napirendi 

javaslatot). Sürgősséggel küldött ki jegyző asszony kettő darab előterjesztést. Az egyik önálló 

indítvány Dombi Norbert képviselő részéről: Horváth István Általános Iskola jubileumi 

ünnepségének támogatása, 57/2022. számmal.  

A másik zárt ülésre sürgősséggel kiküldött előterjesztés a Lakóházak energetikai felújításának 

támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Tóth István), 56/2022. számmal. 

A napirenddel kapcsolatban van-e valakinek észrevétele? Nem volt. 

Elsőként felteszem szavazásra a sürgősséggel kiküldött „Horváth István Általános Iskola 

jubileumi ünnepségének támogatása” tárgyú indítvány napirendre vételét. Aki elfogadja a 

napirendre vételt, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal napirendre vette a „Horváth István 

Általános Iskola jubileumi ünnepségének támogatása” tárgyú önálló indítványt. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Aki elfogadja a sürgősséggel kiküldött „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Tóth István)” tárgyú 

előterjesztés zárt ülésen történő napirendre vételét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

100/2022.(II.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Tóth István)” tárgyú, 56/2022. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „Tulajdonosi jóváhagyás 

megadása – telephely célját szolgáló terület vásárlása” (55/2022.) számú előterjesztést üzleti 

érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

101/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Tulajdonosi 

jóváhagyás megadása – telephely célját szolgáló terület vásárlása” 

tárgyú, 55/2022. számú előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását.  
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Napirenddel kapcsolatban észrevétel? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Zárt ülésre szeretnék vegyes ügyeket felvetetni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Aki egyetért azzal, hogy zárt ülésen legyen vegyes ügyek 

napirendi pont, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal napirendre vette a Vegyes ügyeket zárt 

ülésre.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A sorrenden változtatnék. A két rendelet tárgyalása után 

előre fogjuk hozni a tűzoltóság beszámolóját, a Gondozási Központot érintő témákat, majd a 

Pétkomm Kft-t érintő témát. Ezután folytatjuk sorrendben. 

Aki ezzel a módosítással a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Az Önkormányzat 2021. évi költségvetési rendeletének 4. módosítása (47/2022.) 

2.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2022. évi költségvetéséről szóló 1/2022. (II.25.) 

önkormányzati rendelet módosítása (43/2022.) 

3.) Beszámoló a Pétfürdői Hivatásos Tűzoltó-Parancsnokság 2021. évi tevékenységéről 

(44/2022.) 

4.) Pétfürdői Gondozási Központ beszámolója a 2021. évi tevékenységéről (45/2022.) 

5.) Gondozási Központ Szervezeti Működési Szabályzatának és a Családsegítő- és 

Gyermekjóléti Szolgálat szakmai programjának jóváhagyása (53/2022.)  

6.) Tulajdonosi jóváhagyás megadása (távhő) (54/2022.) 

7.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (46/2022.) 

8.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

9.) Alapítványok pályázatainak elbírálása (42/2022.) 

10.) Pétfürdő műfüves pálya felújítása (48/2022.) 

11.) A képviselői laptopok átadása (40/2022.) 

 

Önálló indítványok: 

 

12.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők részéről: 

Zöldhulladék (49/2022.) 

13.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők részéről: Ivókút 

(50/2022.) 

14.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők részéről: 

Kutyafuttató (51/2022.) 

15.) Dombi Norbert képviselő részéről: Horváth István Általános Iskola jubileumi 

ünnepségének támogatása (57/2022.) 

 

Tájékoztató: 

 

1.) Tájékoztató a 2022. évi beruházásokról, felújításokról (52/2022.) 
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VEGYES ÜGYEK 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Az Önkormányzat 2021. évi költségvetési rendeletének 4. módosítása  

(száma: 47/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet tervezetet 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye, javaslata? Nem volt. 

Könyvvizsgáló asszony? 

 

Kiss Mária könyvvizsgáló: Nincs külön véleményem.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Aki elfogadja az előterjesztett rendelet-tervezetet, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

3/2022.(IV.1.) RENDELETE: 

 

a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2021. évi költségvetéséről 

szóló 1/2021. (III.02.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

2.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2022. évi költségvetéséről szóló 1/2022. 

(II.25.) önkormányzati rendelet módosítása (száma: 43/2022.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  
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Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet tervezetet 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Van kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Aki elfogadja az előterjesztett rendelet-tervezetet, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

4/2022.(IV.1.) RENDELETE: 

 

a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2022. évi költségvetéséről 

szóló 1/2022. (II.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

3.) Beszámoló a Pétfürdői Hivatásos Tűzoltó-Parancsnokság 2021. évi tevékenységéről 

(száma: 44/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Átadom a szót.  

 

Őri György tűzoltó parancsnok: Elöljáróban annyit, hogy van olyan képviselő, aki esetleg 

nem találkozott vele, engedjék meg, hogy bemutassam, ő Rauch József a Veszprémi 

Katasztrófavédelmi Kirendeltség vezetője. A pétfürdői parancsnokság vezetőjének a 

parancsnoka.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Üdvözöljük. A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kérdés, hozzászólás?  

 

Béni Norbert képviselő: Kettő kérdésem van. Olvastam, hogy nyílt napokat tartottak tavaly, 

amennyiben lehetséges volt. Idén megengedi a helyzet? 
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Őri György tűzoltó parancsnok: Igen. Március 7-e óta lehet. Ennek megvan a hivatalos 

formája. A laktanya látogatást velem kell egyeztetni. Ha valaki külső helyszínen bemutatót kér, 

azt pedig e-mailben küldjék el a tűzoltó parancsnokság címére és arra válaszolunk. Ha ilyen 

van, akkor szeretnék tudni, hogy milyen bemutatót szeretnének kérni. Túlnyomórészt statikus 

bemutatót vállalunk. Kivisszük az autót és bemutatjuk a felszereléseket. A kosaras autó a sláger 

a gyerekek körében, mert jó magasra megy, de biztonságtechnikai okokból nem viszünk fel 

senkit, mert ahhoz a belépő személyzetnek is komoly felszereltségének kell lenni. A 

gyerekeknek nem tudjuk azokat a védőfelszereléseket biztosítani. Van olyan lehetőség, hogy 

lehozzuk a kosarat és a földön bele lehet állni, de addig lekapcsoljuk, hogy ne működjön a létra.  

 

Béni Norbert képviselő: A téves jelzések kicsit magasnak tűnnek a lakosságszámhoz képest 

nálunk. Tűzeset volt 7, műszaki mentés 6.  

 

Őri György tűzoltó parancsnok: Nem tartom magasnak. A műszaki mentések téves jelzései 

túlnyomórészt beépített tűzjelző berendezésekből adódik. Ha azt veszem figyelembe, hogy 

Pétfürdőn mennyi üzem van, van ilyen számú készülék, akkor ez nem magas. Az összes 

üzemben van ilyen jelző, és nem mindegy, hogy hol jelez be. Úgy kerül tűzesetre, vagy műszaki 

mentésre. Tudjuk, hogy vannak Molari érzékelőink, ami alaphelyzetben műszaki mentésnek 

indul, mert gázra jelez be, nem tűzre. Vannak kimondott tűzjelzők. A Kolpingban is van, ha az 

bejelez, tűzjelzőként jelez. Azt gondolom, hogy évről évre kevesebb a szám. Ha külön veszem 

a számokat, akkor az kéthavonta egy jelzés. Véleményem szerint nem egy magas szám.  

 

Béni Norbert képviselő: Várpalotához viszonyítva a téves jelzés 7 volt, nálunk meg 6. Ezért 

kérdeztem.  

 

Őri György tűzoltó parancsnok: Várpalotához Inota is hozzátartozik és ott is, ha konkrétan 

rákeresnék, a 7-ből 5-öt elvitt egy hely.  

 

Béni Norbert képviselő: Köszönöm szépen. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Azt kérdezném meg, hogy a műszaki mentések száma 134 

volt, a nagyobb tűzeset 65. Ez most már tendencia, hogy műszaki mentésre többször kell 

kivonulni? 

 

Őri György tűzoltó parancsnok: Ez országos tendencia. Grafikonban látható, hogy két hónap 

volt, ami jelentős. Az ideiben is lesz ilyen hónapunk. Tavaly kétszer volt nagy viharos, szeles 

időjárás. Itt az összes favágás, az ágak leszedése, cserép visszarakás műszaki mentés kategória. 

Ott tolja meg ezeket a számokat. Nem is lesz ebben változás, hogyha jönnek ezek a viharos 

szelek, hogy akkor mennünk kell. 17 települése, 6 járása van a Pétfürdői Hivatásos 

Tűzoltóparancsnokságnak. A Bakony, ahol nagyon sok fa van és menni kell. A városokba is, 

hogyha ilyen szárazság lesz és jön egy nagy eső, viharos széllel, akkor felázott talajnál nagyon 

sok fát fog kidönteni. Szerintem marad ez a tendencia. Most februárban is van egy kiugró 

görbénk, amikor volt a viharos szél. Ez országos szinten így van.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Még egy kérdésem van. Külön fejezetet szentel a 

beszámoló a szén-monoxiddal kapcsolatos eseményeknek. Itt a legkülönbözőbb ppr értékek 

vannak. Ezeket a lakosok jelentik be, hogy bejelzett a szén-monoxid érzékelő, vagy hogyan? 

 

Őri György tűzoltó parancsnok: Benne van a beszámolóban, hogy mikor kellett 

beavatkoznunk szén-monoxid esetében. Nem a ppr a lényeg, hanem az összegzés a végén. 
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Azoknál az eseteknél, ahol volt szén-monoxid érzékelő, ott nem volt személyi sérülés. Nekik 

jelez az érzékelő, nekünk a gépjármű fecskendőkön kettő olyan készülékünk van, amin tudunk 

mérni szén-monoxidot, a másikkal kontrolláljuk, majd kimegyünk, újra mérünk, és 

jegyzőkönyvezzük, mert bizonyos időközönként újra kell mérni. Ki tudjuk szűrni, hogy a fűtő 

berendezéstől, vagy máshonnan jön a CO.  

Azt gondolom, hogy nagyon fontos, hogy emberekben tudatosítsuk, hogyha van CO érzékelője, 

akkor az megmentheti az életét. Csendes halálnak hívjuk, mert nem lehet érezni. Mire valaki 

rosszul lesz, addigra már lehet, hogy késő, mert nem fogja elérni az ajtót. Szeretnék majd 

egyeztetni a vezetőimmel egy ilyen propagandát az önkormányzatoknál, akinek lehetősége lesz 

ilyenre, hogy pályázat, vagy verseny nyereményeként CO érzékelőket lehessen nyerni. 

Valamilyen szinten mi is támogatjuk a lakosságot, amiket kapunk az Országos Tűzvédelmi 

Bizottságtól. Javasolnám, mert jelenleg 10-15 ezer forint között van olyan érzékelő, ami 

elfogadott és bevizsgált. Külön szakértelmet nem igényel a felszerelése és 5-6 évre gyártják. 

Ha az akkumulátor tönkremegy benne, akkor cserélni kell. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Egyéb kérdés? 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem kérdésem van igazából. Ez a 2021-es beszámoló, és a benne 

lévő esetekre nehezen emlékszünk vissza, de az, hogy idén már láttunk néhány olyan esetet a 

térségben, hogy a tóparton égett a nádas, eléggé komoly erőket kellett megmozgatni annak 

érdekében, hogy azt megnyugtatóan el tudja végezni a katasztrófavédelem. Szeretném 

megköszönni azt a munkát, amit végeznek. Nemcsak a kárelhárítás és a megelőzés tekintetében, 

hanem a mi biztonságunk, védelmünk érdekében. Köszönjük szépen.  

Az előbb parancsnok úr említett egy megelőző kampányt, én is felírtam magamnak. Ha már 

ezen az úton el tud indulni, akkor szeretném javasolni, hogy a statisztikában bemutatott számok 

világossá teszik, amin például hétköznapi ember el sem gondolkodik (koromtűz), hogy egy 

kéményben lerakodó korom tud égni és az milyen kellemetlen helyzeteket idéz elő. Ez nekem 

teljesen új információ. Nem is gondolnám, hogy ilyen előfordul. A rendszeres kéményseprés 

és a másik, ami a figyelmemet felhívta, a száraz ágak lemetszése, hogy ezzel esetleg a kampányt 

kiegészítenék, amit említett. Úgy ítélem meg, hogy hasznos témák lehetnek. Viszonylag 

egyszerűen megelőzhetők lennének.  

Köszönjük szépen még egyszer az értünk végzett munkát.  

 

Őri György tűzoltó parancsnok: Erre reflektálnék, egy kicsit csalódott vagyok. A 

kéménysepréssel kapcsolatban volt egy kampánya a katasztrófavédelemnek 2 vagy 3 éve, 30 

perc a biztonságért. A legjobb információim szerint ez tavaly szeptember környékén a péti 

televízióban ment. Mi nem hagytuk abba a Várpalotai Járásban, minden évben tavasszal, április, 

május és augusztus, szeptember környékén a helyi újságokban és tévékben megjelentetjük. Ez 

egy kis szórólap, amin rajta van minden információ. Azt gondolom, hogy a mi részünkről ennyi 

tudunk tenni. A kis településeken, ahol a kapacitásunk is bírja, szórólapot is tudunk adni, ahol 

kevés ház van. Tegnap voltunk értekezleten az elöljáró úrral, és ott volt a kéményseprők 

vezetője, és elmondta, hogy amióta nem kötelező a kéményseprés, hanem önként kell kérni, és 

ingyenes lett, és akkor jön a kéményseprő, amikor én akarom, 40-50 %-os csökkenés 

tapasztalható a kéményseprésekben. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ez nem jó hír.  

 

Őri György tűzoltó parancsnok: Sajnos ott tartunk, hogy az ember addig nem hiszi el, amíg 

nem tapasztalja. Ebben a kampányban akkor elmondtuk, hogyha valaki műanyag flakont, vagy 

gumit éget egy kéményben, ami egyszer oda lerakódik, azt a kéményseprő nem tudja leszedni. 
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Nincs az a technikai felszereltség, hogy ő onnan leszedje és minél többet éget, annál jobban fog 

rakódni és egyszer elérkezik az a pillanat, amikor nincs átmeneti nyílás, huzat, csak a láng megy 

felfelé és begyújtja a kéményt. Azt is elmondta tegnap a kéményseprők vezetője, hogy 

arányában 95 %-át ezeknek a kéményeknek a kéményseprők letiltják, ami az jelenti, hogy le 

kell bontani és újra kell építeni. Azt gondolom, hogy jó idő lesz, ki fogunk érni, és április vége, 

május eleji időpontban újraindítjuk ezt a 30 perc a biztonságért. Bízom benne, hogy elhiszik az 

emberek, hogy ingyenes, meg, hogy megéri megcsinálni. Mi többet nem tudunk tenni. Az idén 

is folytatni fogjuk ezt a kampányt.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Parancsnok úr ki a kéményseprés vezetője? 

 

Őri György tűzoltó parancsnok:  Köcski Károly.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Úgy tudom, hogy a kéményseprő cégek javarészt 

megszűntek és jelenleg a katasztrófavédelem látja el a kéményseprést.  

 

Rauch József Veszprémi Katasztrófavédelmi Kirendeltség vezetője: A katasztrófavédelem 

szervezetébe tartozik, de nem kifejezetten a kirendeltséghez. Veszprémben van nekik is a 

székhelyük. Ahogy a parancsnok úr is említette a 1818-as központi számot kell hívni, ami 

Budapesten csörög, és itt lehet a kéményseprést megrendelni. A központ fogja a munkát 

elosztani a területileg illetékes szerv felé. A Veszprémi szerv az Országos Katasztrófavédelmi 

Főigazgatóság alszerve. Nem közvetlenül vagyunk velük kapcsolatban. Ők nem seperhetnek 

mindenhol. Van sok olyan cég, ahol kéménysepréssel foglalkoznak, mert csak lakossági szinten 

ingyenes a kéményseprés. Vannak olyan helyek, ahol ők seperhetnek. Egy társasház, ahol 

valakinek vállalkozása van bejelentve, oda ez a kéményseprő nem mehet, oda vállalkozót kell 

hívni. Egy társasháznak központi kéménye van és hiába nincs a többi lakónak oda bejelentve 

vállalkozása, elég, ha egy valakinek van, azt a kéményt már a mi kéményseprőnk nem seperheti 

ki. Felsőbb jogszabály rendelkezik ez ügyben.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Van még kérdés? 

 

Rauch József Veszprémi Katasztrófavédelmi Kirendeltség vezetője: Egy rövid tájékoztatást 

adnék a Tisztelt Képviselő-testületnek. Szeretném önöket tájékoztatni, hogy Dr. Góra Zoltán 

tűzoltó altábornagy, a Belügyminisztérium Országos Katasztrófavédelmi Főigazgatóság 

főigazgatója a Veszprém Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2021. évi tevékenységét 

kivételesre értékelte. Ebbe az értékelésbe természetesen beletartozik az irányítása alá tartozó 

Hivatásos Tűzoltóparancsnokságok értékelése is. Ez alapján bátran el merem mondani 

önöknek, hogy Pétfürdőn a kor szakmai színvonalának megfelelő felszereltséggel rendelkező 

tűzoltóságon kiváló szakmai tapasztalattal és ismerettel rendelkező kollégáink dolgoznak. A 

térségben élőknek tűzvédelmi és vagyonbiztonságát biztosítottnak látjuk. Az elhangzott 

köszönetet szeretném viszonozni. Minden egyes tűzoltóságnak, kirendeltségnek szüksége van 

az önkormányzatok támogatására. Vannak olyan feladataink, amiket az önkormányzat nélkül 

nem tudnánk végrehajtani. A tisztelt képviselő-testületnek, alpolgármester úron keresztül 

polgármester asszonynak is szeretném megköszönni, hogy 2021. évben a pandémia ellenére is 

sikerült közösen együttműködnünk. A feladataink végrehajtásához hozzátartozik az is, hogy az 

önkormányzat segített. Köszönöm szépen az önök támogatását.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nagyon megnyugtató, hogy ilyen kiváló tűzoltóink vannak 

Veszprém megyében, javult a biztonságérzetünk. Biztosíthatom önöket, hogy Pétfürdő 

Nagyközség Önkormányzata szintén megad mindent a tűzoltóságnak, ami tőle telik és úgy 
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gondolom, hogy a kölcsönös együttműködés mindkettőnknek előnyére válik. Köszönöm 

szépen, hogy eljöttek.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

102/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdői 

Hivatásos Tűzoltó- Parancsnokság beszámolóját a 2021. évi 

tevékenységéről elfogadja.  

 

Felkéri a Polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Pétfürdői 

Hivatásos Tűzoltó-Parancsnokság tűzoltóparancsnokának. 

 

Határidő: 2022. május 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

4.) Pétfürdői Gondozási Központ beszámolója a 2021. évi tevékenységéről  

(száma: 45/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Szandra a beszámolódhoz van-e kiegészíteni valód? 

 

Papp Alexandra Gondozási Központ vezetője: Nincs. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kérdés a Képviselő-testület részéről, vagy vélemény?  

 

Béni Norbert képviselő: Gyermekjóléti szolgálat tevékenységénél van egy olyan mondat, 

hogy az év során 33 családban veszélyeztetettségét, megelőzését, illetve megszűnését végeztük. 

Kicsit lejjebb van, hogy 2021-ben 17 családban 24 gyermeket védelembevétel miatt 

gondoztunk. Ezt értsem úgy, hogy 50 családnál volt probléma? 

 

Papp Alexandra Gondozási Központ vezetője: Igen, de ebbe azok a családok is bele vannak 

számolva, akik mondjuk nyáron elköltöztek, de védelembe voltak véve Pétfürdőn, vagy úgy 

költöztek ide Pétfürdőre a tavalyi év során, hogy másik településen védelembe volt véve a 

gyermek. Itt értelemszerűen a védelembe vételt újból felül kell vizsgálni. Ezek a gyerekek is 

bele vannak számolva.  

 

Béni Norbert képviselő: Több helyen van a beszámolóban olyan mondat, hogy a decemberben 

lezárt adatok szerint például a házi segítségnyújtásnál 40 fő volt, a végén 53. Ez változó? 
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Papp Alexandra Gondozási Központ vezetője: Igen. A statisztikából tudom nagyon jól 

kiszedni. Ott nyomon van követve, hogy az év során 2021-ben hány házi gondozásunk volt. 

Volt, aki két hónapig, mert 2021-ben jött, majd sajnos eltávozott. Ezek az adatok ezért néznek 

így ki. Ugyanez érvényes a bölcsődére is. Hiába 24 férőhelyes a bölcsőde, az év során átmennek 

a gyerekek az óvodába, betöltik a három évet, és akkor másnap jön a következő kisgyermek.   

 

Béni Norbert képviselő: A bölcsődénél lett volna ez a kérdésem, hogy 42 gyerek van ideírva. 

2 x 12 fő van a bölcsődében. Majdnem teljesen kicserélődött a bölcsőde? 

 

Papp Alexandra Gondozási Központ vezetője: Igen, vannak időszakok, amikor egyszerre 

több gyermek megy át az óvodába.  

 

Béni Norbert képviselő: Köszönöm.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Elolvastam ezt a beszámolót és nagyon részletes, nagyon 

jó, de még sincs jó érzésem, amikor elolvasom. Elég szomorú. Átüt rajta a tavaly évi pandémia 

következménye. Írod, hogy szorongásos tünetek, depresszió, összezártság, kapcsolatok hiánya. 

A másik, ami szintén elég szomorú, amint írod, hogy „az előző évhez képest a 3 és 5 éves 

korosztályban három-négyszeresére növekedett a mozgás-, beszéd- szociálisfejlődésben, 

látásélességnél talált elváltozások száma”. Ehhez tartozik még egy szomorú mondat, hogy 

„egyre korábban kapnak a gyerekek mobiltelefont, tabletet, laptopot, tévét, és ez érzelem és 

viselkedésszabályozási problémákat is okozhat” Ez tendencia? 

 

Papp Alexandra Gondozási Központ vezetője: A járvány ezt nagyon felgyorsította. Eddig is 

volt probléma a mozgással, mozgáshiánnyal, az elhízással, a telefonozással, a tablet 

használatával, de ezt most a pandémia felgyorsította. Ennek a következményeit nagyon jól 

lehetett tapasztalni. A gyermekvédelmi tanácskozáson is elhangzottak a védőnők és a vezető 

óvónő részéről nagyon komoly problémát jelezve. Mi inkább a kamaszoknál tapasztaltuk, mert 

velük vagyunk jobban kapcsolatban. Foglalkoztunk olyan családokkal, ahol óvodáskorú 

gyermeket nevelnek, de rémisztő volt nekünk is hallani ezeket a dolgokat, összefoglalva. 

Tudjuk az okokat, tisztában vagyunk vele, de más összefoglalva hallani. Azon vagyunk, hogy 

ezek a szorongásos tünetek enyhüljenek, illetve megszűnjenek.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Egyéb kérdés, vélemény? Aki elfogadja az előterjesztett 

határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

103/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdői 

Gondozási Központ beszámolóját a 2021. évi tevékenységéről elfogadja. 
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5.) Gondozási Központ Szervezeti Működési Szabályzatának és a Családsegítő- és 

Gyermekjóléti Szolgálat szakmai programjának jóváhagyása (száma: 53/2022.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Szandra van kiegészíteni valód? 

 

Papp Alexandra Gondozási Központ vezetője: Nincs, köszönöm.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

104/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete - az 

államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 9. § b) pontjában foglalt 

irányítási hatáskörében eljárva - a Pétfürdői Gondozási Központ 

Szervezeti és Működési Szabályzatát jóváhagyja. 

 

Felkéri a jegyzőt, hogy a határozatot küldje meg az intézmény részére. 

 

Határidő: 2022. április 15. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Aki elfogadja az előterjesztett 2. számú határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

105/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete - a szociális 

igazgatásról és a szociális ellátásról szóló 1993. évi III. törvény 92/B. § (1) 

bekezdés c) pontja szerinti feladatkörében eljárva - a Pétfürdői Gondozási 
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Központ Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat működésére vonatkozó 

szakmai programját jóváhagyja. 

 

Felkéri a jegyzőt, hogy a határozatot küldje meg az intézmény részére. 

 

Határidő: 2022. április 15. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

6.) Tulajdonosi jóváhagyás megadása (távhő) (száma: 54/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ügyvezető úr van kiegészíteni valód? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nincs, köszönöm! 

Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kérdés, hozzászólás?  

 

Béni Norbert képviselő: Kérdésem lenne a tervezett munkaterület átadás időpontjával 

kapcsolatban. Kőbevésett a május 16-a? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nincs kőbe vésve. Amikor kiküldtük a pályázati 

anyagokat, akkor tettünk bele egy szerződéstervezetet, amiben sok-sok rész ki volt pontozva. 

Minden információnk meglett, akkor ezt a szerződést egészítettük ki, a törzsszöveg nem 

változott. A munkaterület átadás furcsának tűnik. Nem feltétlenül szükséges ezt a dátumot 

használnunk. A tényleges munkavégzés később lesz. A tanítási szünet első napja lesz az első 

kivitelezési nap az iskola területén. A kivitelező egy héttel korábban meg akarja kezdeni, a 

kerítésen kívül is tud dolgozni. A lényeges munkavégzés később lesz. Formális ez a sor a 

szerződésben. Akkor lehetett volna értelme ennek a bekezdésnek, ha úgy tudtunk volna 

megegyezni az iskolával, hogy akár a tanítási idő alatt is elkezdhetjük a munkákat, megfelelő 

lehatárolásokkal. Végülis egy olyan kompromisszumos megoldás született, hogy mi nem 

fogjuk zavarni tanítási időben az iskolát, viszont az iskola úgy oldja meg a nyári táboroztatást, 

hogy az ne zavarja a mi kivitelezésünket. Véletlenül sem fog párhuzamosan futni.  

 

Béni Norbert képviselő: Az iskolának június 16-án lesz vége. A nyári tábor? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Jelen állás szerint június 28-án indul. 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nem ebben az iskolában lesz a nyári tábor.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Akkor te már több mindent tudsz, mint én.  
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Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Az intézményvezetővel és a tankerület vezetőjével 

közösen egyezkedtünk és ilyen kompromisszumos megoldásra jutottunk.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Akkor keressünk egy táborvezetőt. Köszönöm.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Egyéb kérdés, vélemény? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

106/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alapító 

Okirat 11.3 pontja szerinti kizárólagos alapítói hatáskörében eljárva a 

Pétkomm Kft. ügyvezetőjének – a Pétkomm Kft. és a DS Gázszerelő Bt. 

között „Pétfürdő, Berhidai út 6/A. szám alatti volt Polgármesteri Hivatal 

távhővezetékének áthelyezése” tárgyban a vállalkozó által benyújtott 

ajánlatban szereplő nettó 14.999.177,- Ft vállalkozási díjjal, a feladat 

elvégzésére vonatkozó vállalkozási szerződés megkötéséhez szükséges – 

kötelezettségvállaláshoz a jóváhagyást megadja.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjét.  

 

Határidő: 2022. április 8. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Vendégünkre való tekintettel javaslom, hogy zárt ülés 

keretében folytassuk tovább az ülést. Aki elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal 16.50 órakor zárt ülésen folytatta 

tovább a munkát.  

 

 

17.43 órakor a Képviselő-testület nyilvános ülésen folytatta tovább a munkát.  

A képviselők létszáma 6 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 

 

 

Kontrát Károly országgyűlési képviselő: Jó napot kívánok! Ha megengedik egy percre 

köszönteném a Képviselő-testület ülését. Mindenkit nagy szeretettel és barátsággal köszöntök. 

Készültem a héten Pétfürdőre, most értem ide. Szerettem volna a polgármester asszonnyal is 

beszélni, jobbulást és gyógyulást kívánok, fel fogom hívni. Szeretném megköszönni az 

együttműködését a Képviselő-testületnek, hiszen az elmúlt időszakban úgy gondolom, közösen 

a pétfürdőiek érdekében eredményesen tudtunk együtt dolgozni és bízom abban, hogy a 

pályázatok, amiket egyre nagyobb számban és egyre jobban előkészítve adtak be a pétfürdőiek, 

egyre sikeresebbek lesznek. Azt gondolom, hogy akár a 8-as bekötő út, akár a Pétfürdő, 

Berhidai út, vagy a sporttelep, és egyéb magyar falus pályázatoknál is együtt tudtunk működni. 
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Mindenkinek jó munkát, jó egészséget kívánok, szeretném megköszönni a Képviselő-

testületnek, a polgármester asszonynak és a pétfürdőieknek az együttműködést. Bízom benne, 

hogy a település a jövőben is tovább fejlődik, és az itt élők érdekeit szolgálja. Ennyit szerettem 

volna elmondani. Ha van kérdés, szívesen válaszolok.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Képviselő Úr! A Képviselő-testület nevében mi is 

megköszönjük az elmúlt időszak együttműködését. Tényleg kapott és fejlődött Pétfürdő. Mivel 

vasárnap választások lesznek, így feltételes módban kell, hogy mondjam, ha ön marad továbbra 

is a térség országgyűlési képviselője, akkor mi természetesen továbbra is együttműködünk 

maximálisan és kérjük a képviselő úr segítségét továbbra is a község feladatainak a 

megoldásában. Önnek kívánunk jó egészséget!  

 

Kontrát Károly országgyűlési képviselő: Alpolgármester úr köszönöm a jó szavakat. 

Elnézést, hogy ilyen váratlanul jöttem. Várpalotán voltam és ott tudtam meg, hogy itt képviselő-

testületi ülés van és gondoltam nem veszik udvariatlanságnak, ha ezt az alkalmat kihasználom.  

A legfontosabb, hogy legyen békesség, béke, egészség, egyetértés! További jó munkát kívánok! 

Köszönöm a lehetőséget! 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Valóban meglepetés volt. Annyit mondanék, hogy a térség 

országgyűlési képviselője bármikor szívesen látott vendég a Képviselő-testület ülésén.  

 

 

17.48 órakor szünet.  

 

17.59 órakor folytatódik a nyilvános testületi ülés. A képviselők létszáma 6 fő, a Képviselő-

testület továbbra is határozatképes. 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Vendégünkre tekintettel javaslom, hogy az alapítványok 

pályázatainak elbírálása tárgyú napirendet vegyük előre. 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrend cserét.  

 

 

7.) Alapítványok pályázatainak elbírálása (száma: 42/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 9.) napirendi pont) 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja a 

Képviselőtestületnek, hogy a Pik’21 Alapítványtól kérjen be hiánypótlást, miszerint: 

- A felsorolt tevékenységeket részletesen fejtse ki, kitérve arra, hogy kiket érint, az 

érintetteket mi alapján választja ki. 

- Mit értenek speciális fejlesztés alatt?  

- A pályázati adatlap minden pontját hiánytalanul töltse ki! 

- Nyújtsa be a 2022. évi részletes tervezett költségvetését, valamint a 2021. évi 

beszámolót. 

- Fejtse ki, hogy a 200 ezer forintos ügyvédi és egyéb díj pontosan mit tartalmaz! 
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A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a hiánypótlás benyújtásáig a döntést 

halassza el. 

A Bizottság a Napsugár Alapítvány támogatási javaslatával egyetért. 

A Bizottság a Pétfürdő Sportjáért Alapítvány támogatási javaslatával egyetért. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Panelkuckó 

Alapítványtól kérjen be hiánypótlást, miszerint: 

- Kérdezze meg a Várpalotai Tanuszodát, hogy az évi 10 alkalomra tudja-e fogadni az 

óvodásokat. Ebben az esetben aktualizálja a pályázatát. Amennyiben bármilyen okból 

nem férnek be a Várpalotai uszodába, akkor a támogatást a Testület ebben a formában 

elbírálja.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A 2021. évi írásos beszámoló megvan.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A pénzforgalmi jelentésről volt szó, amit a civil szervezetektől is 

kérünk.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Amit fel kell tölteni a cégbírósághoz. Az valóban nincs.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az előterjesztés szerinti sorrendben megyünk. Első a 

Napsugár Alapítvány. Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

111/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Napsugár 

Alapítványt 2022. évben 800.000, - Ft-tal támogatja.  

A támogatás az alábbi feladatokra használható fel: 

a) tanulók részvétele tanulmányi versenyeken és díjazása, 

b) erdei iskola, 

d) tanulmányi kirándulások. 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa az 

alapítványt, valamint felhatalmazza a Támogatási szerződés megkötésére.  

 

Határidő: tájékoztatás: 2022. április 10. 

                  szerződéskötés: 2022. április 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Pétfürdő Sportjáért Alapítvány. Kérdés, vélemény? Nem 

volt. Aki elfogadja az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

112/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 
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Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdő 

Sportjáért Alapítványt 2022. évben 1.150.000,- Ft-tal támogatja, 

melyből 

a) működésre felhasználható összeg:           800.000,- Ft, 

b) önkormányzati és saját rendezésű versenyekre felhasználható   

350.000,- Ft 

az alábbiak szerint: 

ba) tekeversenyek lebonyolítása, díjazása 250.000,- Ft, 

bb) térségi focitorna      50.000,- Ft, 

bc) függetlenség napi sakkverseny    50.000,- Ft. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa az 

alapítványt, valamint felhatalmazza a Támogatási szerződés megkötésére.  

 

Határidő: tájékoztatás: 2022. április 10. 

                  szerződéskötés: 2022. április 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Panelkuckó Alapítvány. Itt felmerült a Pénzügyi Bizottság 

ülésén a hiánypótlás. Ezt a döntést most halasszuk el? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Igen.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez a tegnapi bizottsági ülésen nem derül ki. Ha azt mondja 

a Képviselő-testület, hogy hiánypótlást kér, akkor nincs elhalasztva. Hiánypótlást kér, azt 

benyújtja és értelemszerűen a következő ülésen dönt valahogy a hiánypótlás alapján a 

Képviselő-testület. Most egy olyan határozatot kell megfogalmazni, hogy a Képviselő-testület 

hiánypótlást kér a civil rendelet alapján, 7 nap, be kell nyújtani. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Aki elfogadja a Pénzügyi Bizottság javaslatát, mely szerint 

a Képviselő-testület hiánypótlást kér be a Panelkuckó Alapítványtól, mely szerint: Kérdezze 

meg a Várpalotai Tanuszodát, hogy az évi 10 alkalomra tudja-e fogadni az óvodásokat. Ebben 

az esetben aktualizálja a pályázatát. Amennyiben bármilyen okból nem férnek be a Várpalotai 

uszodába, akkor a támogatást a Testület ebben a formában elbírálja.  

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

113/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a lakosság 

önszerveződő közösségeinek pénzügyi támogatásáról szóló 

21/2016.(XI.25.) önkormányzati rendelet 7. § (4) bekezdésére 

hivatkozással hiánypótlás keretében a felkéri a Panelkuckó Alapítvány 

elnökét, hogy érdeklődje meg a Várpalotai Tanuszodától, hogy évi 10 

alkalomra tudja-e fogadni a pétfürdői nagycsoportos óvodásokat. Pozitív 

válasz esetén aktualizálja a 2022. évre benyújtott pályázatát.  
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Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa az 

alapítványt.  

 

Határidő a) tájékoztatásra: 2022. április 10. 

                b)hiánypótlásra: a határozat kézhezvételét követően 7 nap. 

Felelős: a) pontért: Horváth Éva polgármester 

 b) pontért: Alapítvány elnöke 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Pikk’21 Alapítvány a következő. Az alapítvány vezetője 

itt van, és ha gondolod Judit válaszolhatsz a kérdésekre.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A Képviselő-testület hiánypótlást kér be a Pikk’21 Alapítványtól: 

miszerint: a felsorolt tevékenységeket részletesen fejtse ki, kitérve arra, hogy kiket érint, az 

érintetteket mi alapján választja ki. Mit értetek speciális fejlesztés alatt?  

 

Varga Judit alapítvány elnöke: Az első pontra a választ szerintem írásban benyújtjuk.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Mindegyiket.  

 

Varga Judit alapítvány elnöke: A speciális fejlesztési igénynél van olyan kisgyermek, akinek 

terápiás lovaglás kellene. Egy 45 perces óra elég költséges. Örülnek, ha el tudják hordani. Nem 

1-2 alkalom alatt fejti ki a hatását. Egy ilyen esetben több hónapban kell gondolkodni. Ahhoz, 

hogy a későbbiekben teljes életet tudjon élni, jó lenne megsegíteni. Itt két felé választanám a 

kiemelt figyelmet igénylő, nem speciális fejlesztést igénylő. Az egyik csoport a mentor 

programon belül a különösen valamiben tehetséges, eredményt elérő gyermekek támogatása, 

akiknek például a kollégiumban való elhelyezésben kell segíteni, illetve, ha valamiben 

tehetséges, akkor a zeneórák, vagy a sport tevékenységében, amiben a benyújtott pályázata 

alapján, és elbírálás után esetlegesen segítséget tudunk nyújtani. A másik része a fejlesztés. 

Ebből áll össze. Ezt majd írásban.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A Bizottság arra volt kíváncsi, hogy az érintetteket mi alapján 

választjátok ki? Válaszoltál rá, hogy pályáztattok. Erre térjetek ki az írásbeli kifejtésben. A 

speciális fejlesztésnél az volt a kérdés, hogy van-e olyan szakemberetek, aki megállapítja, hogy 

az illető milyen speciális fejlesztést igényel. Hátrányos helyzetre gondolt a Bizottság.  Erre is 

térjetek ki.  

 

Varga Judit alapítvány elnöke: Konkrét esetek járnak a fejemben és az alapján tudok 

válaszolni. Itt általában a Várpalotai pedagógiai szakszolgálat, és még vannak állami 

intézmények, akik a szakvéleményt kiadják. Vannak javaslatok. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ezt írjátok le. Nem adhoc módon.  

 

Varga Judit alapítvány elnöke: Semmiképpen. Valaki belefér az állami keretbe, van, aki nem 

fér bele, és kellene neki és azt meg maszek úton lehet megoldani, ami elég költséges.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ezt mindenki értette, de az anyagból nem derült ki.  

Nyújtsa be a 2022. évi részletes tervezett költségvetését! pénzforgalmi jelentés 2021. 

Fejtse ki, hogy a 200 ezer forintos ügyvédi és segítői díj pontosan mit tartalmaz! 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ezt mikorra kérjük? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Hiánypótlás 7 nap.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A következő ülésen döntünk. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Aki elfogadja a Pénzügyi Bizottság által megfogalmazott 

határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

114/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a lakosság 

önszerveződő közösségeinek pénzügyi támogatásáról szóló 

21/2016.(XI.25.) önkormányzati rendelet 7. § (4) bekezdésére 

hivatkozással felhívja a Pikk’21 Alapítványt, hogy a 2022. évre 

benyújtott támogatási igénnyel kapcsolatban az alábbiakat részletezve 7 

napon belül nyújtson be hiánypótlást: 

- a pályázatban felsorolt tevékenységeket részletesen fejtse ki, kitérve 

arra, hogy kiket érint, az érintetteket mi alapján választja ki, 

- mit értenek speciális fejlesztés alatt?  

- a pályázati adatlap minden pontját hiánytalanul töltse ki, 

- nyújtsa be a 2022. évi részletes tervezett költségvetését, valamint a 

2021. évi pénzforgalmi jelentését, 

- fejtse ki, hogy a 200 ezer forintos ügyvédi és segítői díj pontosan mit 

tartalmaz. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa az 

alapítványt.  

 

Határidő a) tájékoztatásra: 2022. április 10. 

                b) hiánypótlásra: a határozat kézhezvételét követően 7 nap 

Felelős: a) pontért: Horváth Éva polgármester 

              b) pontért: Alapítvány elnöke 

 

Nagy Zsolt képviselő: Még egy pontosítás Judit. Itt van, hogy a pályázati adatlap minden 

pontját hiánytalanul töltse ki. Arra vonatkozott elsősorban, hogy a tavalyi év működési 

költségét, amennyi volt, annak ellenére be kell írni, hogyha működésre nem is kértek pénzt.  

 

 

8.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 46/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy vonja vissza 

a 380/2021. számú határozatot, mivel a tónál a kamerarendszer áttelepítése áramvételi lehetőség 

hiánya miatt nem megvalósítható.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Aki elfogadja a Településfejlesztési Bizottság javaslatát, 

mely szerint a Képviselő-testület visszavonja a 380/2021.(X.28.) számú határozatot, mivel a 

tónál a kamerarendszer áttelepítése áramvételi lehetőség hiánya miatt nem megvalósítható, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

115/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete visszavonja 

a 380/2021.(X.28.) számú határozatát, mivel az Ifjúsági tónál a 

kamerarendszer áttelepítése áramvételi lehetőség hiánya miatt nem 

megvalósítható. 
 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Egyéb észrevétel, javaslat? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

116/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

12/2022.(I.20.), 18/2022.(I.20.), 21/2022.(II.10.), 22/2022.(II.10.), 

23/2022.(II.10.), 24/2022.(II.10.), 25/2022.(II.10.), 26/2022.(II.10.), 

27/2022.(II.10.), 28/2022.(II.10.), 29/2022.(II.10.), 30/2022.(II.10.), 

31/2022.(II.10.), 33/2022.(II.10.), 34/2022.(II.10.), 35/2022.(II.10.), 
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36/2022.(II.10.), 37/2022.(II.10.), 38/2022.(II.10.), 39/2022.(II.10.), 

40/2022.(II.10.), 41/2022.(II.10.), 42/2022.(II.10.), 43/2022.(II.10.), 

44/2022.(II.10.), 45/2022.(II.10.), 46/2022.(II.10.), 47/2022.(II.10.), 

49/2022.(II.10.), 51/2022.(II.10.), 52/2022.(II.10.), 53/2022.(II.10.), 

54/2022.(II.10.), 56/2022.(II.10.), 57/2022.(II.10.), 58/2022.(II.10.), 

59/2022.(II.10.), 60/2022.(II.10.), 61/2022.(II.10.), 62/2022.(II.10.), 

63/2022.(II.10.), 64/2022.(II.10.), 66/2022.(II.10.), 67/2022.(II.10.), 

68/2022.(II.10.), 69/2022.(II.10.), 70/2022.(II.10.), 71/2022.(II.10.), 

72/2022.(II.10.), 74/2022.(II.10.), 77/2022.(II.10.), 78/2022.(II.21.), 

81/2022.(II.24.), 82/2022.(II.24.), 87/2022.(II.24.), 88/2022.(II.24.), 

89/2022.(II.24.),    92/2022.(II.24.),    94/2022.(II.24.),    95/2022.(II.24.). 

 

 

9.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Polgármester asszony sokkal többet tudna mondani az 

elmúlt egy hónapban történt eseményekről. Érkezett a Hivatalba egy meghívó, melyet 

ismertetek: 

„Tisztelt Önkormányzat! A Bakonykarszt Zrt. a KEHOP-2.1.7. „Tiszta vízzel a fenntartható 

fejlődésért – Környezettudatos szemléletformálás a klímaváltozás korában” elnevezésű 

program keretében 2022. április 7-én Nyílt Napot szervez a Thuri György Gimnázium és 

Alapfokú Művészeti Iskolában (Várpalota, Szent Imre út 9.), melyre ezúton tisztelettel 

meghívjuk az önkormányzat képviselő testületének minden tagját.” 

Néhány múltbeli történés. A kosárlabda pálya melletti extrém játszótér egyik elem javítása 

megtörtént. A Liszt Ferenc utca 40. mögötti önkormányzati ingatlanról hulladék elszállítás 

megtörtént. Hulladék elszállítás a posta mögötti szelektív edény környékéről március 24-én 

megtörtént. Játszótéri homokozók és az eszközök altalajainak felásása megtörtént és játszótéri 

eszközök és bútorok állapotfelmérése is megtörtént. 

Beruházás közül a Nyárfa köz közvilágítás kiépítése: kivitelezés kész, a műszaki átadás van 

hátra. A temető kerítés kivitelezés: az első pályázati kiírásra ajánlat nem érkezett, a második 

kiírás március 30-án megtörtént. 

Április 3-ai választásokra a szavazatszámláló bizottságok tagjainak a felkészítése és az eskü 

letétele kedden megtörtént. Minden körzetben bőven vannak bizottsági tagok.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Többször kértük a borozó korlát felújítását, ami szintén 

megtörtént. A Máltai játszótérnél kértünk egy elemcserét, az is megtörtént.  

 

 

10.) Pétfürdő műfüves pálya felújítása (száma: 48/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

117/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

kinyilvánítja azon szándékát, hogy a Magyar Labdarúgó Szövetség 

(továbbiakban: MLSZ) 2022. évi sportfejlesztési programjának - benne a 

pétfürdői műfüves pálya MLSZ általi felújításának - jóváhagyását 

követően a pályafelújításhoz szükséges önerőt az alábbiak szerint 

biztosítja. 

 

Felújítás költségei: 

Teljes tervezett bruttó költség:  110.387.611,- Ft 

Önerő tervezett bruttó költség:   11.038.761,- Ft 

Szükséges TAO forrás (MLSZ):   99.348.850,- Ft 

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatot küldje meg az MLSZ 

igazgatójának.  

 

Határidő: 2022. április 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem azért nem szavaztam meg, mert nem akarom, hogy bármiféle 

forrás érkezzen  Pétfürdő sportjába, de megdöbbentem azon, hogy 110 millió forintot kell 

rákölteni egy focipályára. 130 millióból épült. Oké, hogy 10 évre készült, de valami nincs 

rendben ezzel. Nem vitatom a szakmai hátteret, de mellbevágónak érzem ezt az összeget. 

Kerítés van, földmunka kész. Most kicserélik rajta a füvet, és 110 millió forint a felújítás? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: 10 év eltelt.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Minden drágább lett.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ez rettenetesen sok. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: 2021. tavaszától a műanyag granulátumok ára szédületesen 

emelkedett kétszeresére, háromszorosára. A polietilén zsákok ára is nagyon megemelkedett.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Itt gumi granulátum van.  
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Műgumi.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Csatlakozva a Norbihoz, bennünket is ugyanolyan meglepetés ért. Ezt 

már tavaly kellett volna jelezniük, azért, hogy mondjuk költségvetésbe be lehessen tervezni. 

Ugyanakkor a TAO pályázatok leadási határideje február 28. volt és minden évben 

karbantartanánk a pályát, amihez a TAO pályázatban is megjelöltünk szándékot. Nyilván, ha a 

TAO pályázaton nyerünk, akkor teljes felújítás lesz, nem karbantartás. Ők úgy ítélték meg, 

hogy 10 év után felújítanák. Lehetőségnek nem rossz, bár bele kell tenni 11 millió forintot.  

A gumi granulátum ára a tavalyihoz képest 60 %-kal drágult. 8000 m2-ről beszélünk. 3-4-5 cm, 

attól függ milyen füvet fognak hozni. Könnyen ki lehet számolni, hogy ekkora m2-n adott m3-

en mennyi.  

3 éve lesz, hogy pótoltuk a hiányzó gumi granulátumot, akkor nagyon sokat kellett pótolni, 22 

tonnát. A műfű esetében sem a gagyi kategóriát használják.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem vitatni akarom, engem a számok vágnak mellbe. Készült 

valami 130 millióért, és ott marad a kerítés, az alépítmény, a világítás és ennek ellenére még 

110 milliót ráköltenek. 10 évet bír egy pálya?  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ugyanez a gondolatom volt nekem is. Ez valami egészen 

bődületes összeg, hogy egy műfüves pályára 110 milliót költünk. A sport állami vezetés 

problémája, hogy ennyi pénzt elpacsál egy műfüves pályára. Ha egyszer már megvan ez a 

műfüves pálya, akkor már ne hagyjuk veszendőbe. Azért szavaztam meg. Ezt a pénzt lehetne 

másra is költeni. Ha ezt így felajánlották, akkor végig kell menni. 

 

Molnár Gyula László képviselő: A lényeg az, hogy egy 110 milliós költséget elnyerünk és 11 

millióból meg tudjuk oldani. Az tény, hogy már volt probléma a pályával és fel kellett újítani.  

A másik dolog, hogy a 8000 m2 régi műfüvet, felkérném az elnök urat, hogy próbálja meg 

elkérni, ha csak kidobnák, vagy elvinnék, hogy esetleg más területeken Pétfürdőn le tudjuk 

rakni, mert nagyon drága dolog és annyira nincs rossz állapotban, hogy ütéscsillapításra nem 

tudnánk-e beépíteni. Ne hagyjuk veszendőben. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Ha már számokról esett szó, jelezted nekem, hogy nézzek utána, hogy 

bérleti díjként hogyan tudjuk hasznosítani a pályát. Általában téli szezonra szokták bérelni, ha 

máshol nincs használható. A tavalyi évben 1.300 ezer forint volt a befolyt bérleti díj, idén 1.005 

ezer forint március 27-ig. Több bérlésünk előreláthatólag nem lesz.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ha úgy vesszük, hogy ezzel az önrésszel 10 évig még jó 

lesz a pálya, akkor ezekből a bérleti díjakból az, amit az önkormányzat beletesz, visszajön.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Sajnos nem, mert a pályát, amikor bérbeadod, annak van egy 

üzemeltetési költsége.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A bérleti díj nyilván így van megállapítva.  

 

 

11.) A képviselői laptopok átadása (száma: 40/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot azzal a módosítással, hogy nem a rászoruló gyermekeknek 

történő adományozás céljából, hanem az iskolai informatikai oktatás támogatására. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kérdés, vélemény?  

 

Molnár Gyula László képviselő: Azért módosítottunk rajta, mert a szeptemberben induló 

képzésnél, amikre nem állnak rendelkezésre informatikai eszközök, akkor megtámogatnánk 

ezekkel az eszközökkel.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A tankerületi központ helyett besegítünk nekik, hogy 

legyenek eszközök.  

Aki elfogadja a Pénzügyi Bizottság módosított határozati javaslatát, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

118/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

képviselők által használt – 2017. júniusában beszerzett, jelenleg „0” Ft 

könyvszerinti értéken nyilvántartott – 9 darab notebookot átadja a 

Napsugár Alapítványnak (8105 Pétfürdő, Berhidai út 54.) iskolai 

informatikai oktatás támogatására.  

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatot küldje 

meg az Alapítvány elnökének.  

Határidő: 2022. április 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Önálló indítványok: 

 

12.) Zöldhulladék (száma: 49/2022.) 

Előterjesztő: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

A Bizottság 6 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kérje fel a Pétkomm Kft. 

ügyvezetőjét, hogy készítsen egy listát, arról, hogy mi szükséges ahhoz, hogy a tevékenységi 

körébe felvehető legyen a (zöld)hulladék szállítás. 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Megkérem jegyző asszonyt, hogy foglalja el a 

törvényességi észrevételben leírtakat.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismerteti a törvényességi észrevételben foglaltakat.  

A zöldhulladék, ami itt keletkezik a háztartásokban az Észak-balatoni Regionális központú 

hulladékszolgáltatónak a tulajdona. A szolgáltató a Veszprémi Hulladékszállító Kht.  

 

Dombi Norbert képviselő: Mi az övé? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A hulladék. 

 

Dombi Norbert képviselő: És miért nem viszi el akkor?  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Elviszi. A megoldás az, amit itt több ízben elmondtunk, sőt 

régi ügyvezető úr itt volt, meg külön lakossági fórumot is tartottunk abban az időben, 

polgármester asszonnyal is többször beszéltünk. Egy a lényeg, hogy a zöldhulladékot úgy 

oldják meg, hogy bele lehet rakni a kommunális hulladékos kukába. Ha ilyenkor túlcsordulás 

van, akkor az elleni zsákot meg lehet venni a Veszprémi Kistó utcai központban, és azt el lehet 

helyezni a kuka mellé, azt viszik el. Gyakorlatilag az észrevételem erről szól, hogy miért nem 

jó így az előterjesztés, és miért nem lehet ezt megcsinálni.  

Arról lehet tárgyalni a Kht-vel, hogy valahogy, valamilyen módon mégiscsak próbálja meg 

megoldani a zöldhulladékot. Akár úgy, hogy kukát, vagy emblémát biztosít, amit zsákra kell 

ráragasztani. Ezt meghatározott időben, de csak ők vihetik el.  

Pihokker úr minden további nélkül saját magát hirdetheti a településen, mert neki erre a 

szolgáltatásra van jogosultsága – gyűjtésre és szállításra is. A lakónak ezt ki kell fizetni 

Pihokker úr felé, viszont a leadásnál, ha a lakó elmegy Pihokker úrral a telepre, ingyen 

leadhatja. Neki kötelező arra a telepre bevinni, amit a Veszprémiek tartanak fenn 

hulladékgyűjtő telepként.  

A Pétkomm Kft. szóba sem jöhet, mint hulladékos bármit csináló, mert neki erre nincs 

tevékenységi köre.  

 

Béni Norbert képviselő: A bizottsági ülésen amikor ezt a témát tárgyaltuk, a hozzáértő tagunk 

egyetértett jegyző asszonnyal, hogy nem lehet így, majd negyedóra elteltével az Ákos közölte, 

hogy több településen úgy csinálják, ahogy mi leírtuk. Ki van hagyva belőle a VHK. Tihanyban, 

Berhidán is így csinálják. Az, hogy a Pihokker letett egy konténert egy területre, majd azt 

felügyelte volna, a Pétkomm Kft. hozzá sem nyúlt volna a hulladékhoz, csak annyi lett volna, 

hogy amíg belerakják a helyben lakók a hulladékot, addig kinyitja az ajtót, ennyi lett volna a 

dolga. A Pihokker szállította volna el. A Pétkomm-nak nem akartunk szállítást adni, mindent a 

Pihokker intézett volna, csak egy zárt területen lett volna konténer, hogy ne kerüljön bele 

minden nyavalya, csak zöldhulladék.  

Szóba jött a Pétkomm-nál, hogy mennyi idő alatt tudja elintézni a zöldhulladék szállítási 

engedélyt, és döbbenten 3 évet mondott az igazgató úr. Ez viszont nonszensz.   

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Arra neki fel kell készülni, telephelyet kell létesíteni. Ez bele 

fog kerülni ennyi időbe. 

 

Béni Norbert képviselő: A VHK Veszprémben gyűjti ezt a zöldhulladékot, de csak 

Veszprémben. Barna színű kukájuk van, de Veszprémen kívül nem hajlandó ilyet csinálni.  
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: A VHK-hoz tartoznak azok a települések is, amiben otthon 

vagyok. Nem akartam ezzel példálozni. Ősi és Ladány nem a VHK-hoz tartozik. Almádi, 

Balatonfűzfő a Balcom Kft-hez tartozik. Ők a VHK alvállalkozói. Ők az első perctől fogva, 

ahogy megalakult ez a társulás, együtt beléptek ebbe a társulásba. Ott úgy van, hogy áprilisban 

3 meghatározott csütörtöki napon a Balcomtól megvásárolt gyűjtőzsákokban lehet 

összegyűjteni a zöldhulladékot, az összevágott faágakat is, ha jól emlékszem októberben három 

csütörtöki napon kis platós teherautóval járják a települést és úgy szedik össze. Úgy tudom, 

hogy Füredre viszik a zöldhulladék lerakóba. Van a VHK-nál erre példa, hogy valamilyen 

módon meg tudják oldani. Itt az a kérdés, hogy van-e rá akarat. Itt ült Horváth úr velünk 

szemben, megmondta, hogy mi ugye mivel idetartoztunk ehhez a társuláshoz, de nálunk a 

Várpalotai Közüzemi Kft. volt a szolgáltató és amikor neki teljes egészében ki kellett vonulni 

erről a településről, mint szolgáltatónak, minket megkaptak, mint a szükséges rosszat. Első 

évben még azzal sem tudtunk velük dűlőre jutni, hogy a lomtalanítás idejét akkorra próbálják 

beszervezni, amikor mi szerettük volna.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem akarom nagyon túlragozni, mert majdnem minden elhangzott. 

El kell, hogy mondjam, hogy nekem az a tapasztalatom és érzésem, hogy itt nálunk működik a 

térség legrosszabb hulladékszállítási rendszere. Az, hogy dobjam bele a kommunális 

hulladékosba, akkor az életben nem fér bele. Van a tavaszi metszés, az őszi lombhullás, a szőlő, 

stb. Az életben nem fogy el. Komposztálni mindent nem lehet, még ha lehet is, mit csinál az 

ember a komposzttal? Megváltoztak az otthoni mezőgazdasági tevékenységek, maximum 

füvesítenek. Néhány idősebb ember még veteményezget. Egyszerűbb és olcsóbb megvenni a 

boltban. Mások lettek a szokások, nincs szükség a komposztra. Az összes többi hulladékkal 

együtt.  

Engedjetek meg egy zárójeles kitérőt. Jegyző asszony pár mondatban mondja már el, hogy mit 

sikerült intézni, mert reggel a szelektív hulladék elszállítással kapcsolatban telefonáltam neki. 

Amikor vitték el a szemetet az autóból kiborult a szemét és úgy mentek végig Pétfürdőn, hogy 

térdig ért a szemét és ott hagyták az út közepén. Rengeteg szemetet ott hagytak.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: El akartam mondani magamtól is. Amire mondtad, hogy azt 

gondolod, hogy a legrosszabb hulladékszállítás van. Erre azt mondom, hogy tény és a 

hozzáállásuk meg egyszerűen felháborító. Mikor szóltál, szóltam a kolléga úrnak, megjöttek a 

közterület-felügyelők, végigjárták a települést és valóban a családi házas övezet minden 

utcájában volt nagyon sok szelektív hulladék. Tránszki kolléga rögtön felhívta a VKH-t és a 

szállításvezető asszonnyal, Nagy Ibolyával beszélt, aki akkor elmondta, hogy  reggel álltak a 

dilemma előtt, mert tudták, hogy a hulladékszállító autójuk nem jó, kiküldjék-e a 

hulladékszállító autót és elvigyék a hulladékot, de akkor valószínűleg ki fog folyni a hulladék 

az utcára, vagy ne küldjék ki az autót. Úgy döntöttek, hogy kiküldik az autót, ez lett a 

következménye. Akkor az én agyam egy pillanat alatt  felment. Utána Tránszki kolléga még 

egyszer kiment a Nagy Ottóval, ők is végigjárták a települést. Közben felhívtam szállításvezető 

asszonyt, hogy ezt a kérdést próbáljuk valahogy megoldani, mert Pétfürdő településen se 

eszköz, se ember arra nincs, hogy feltakarítsa utánuk az utcákat. Az eső esett. A papírhulladék 

beleült az aszfaltba. Kértem, hogy minél előbb gondoskodjanak arról, hogy szedjék össze a 

szemetet, mert a rendeletünk szerint azt a szemetet, amit a szemetesautóból kihullatnak, nekik 

kell összeszedni. A szállításvezető asszony nekem is elmondta, amit Tránszki kollégának is 

elmondott, és mondta, hogy ő ebben egyedül nem intézkedhet, majd szól a vezetőségnek és 

akkor meglátja, hogy mi lesz. Annyit kértem tőle, hogy jó, ezt így el tudom fogadni, de legyen 

szíves értesítsen, hogy mire jutottak. Azóta várom a telefont. Közben Nagy Ottó mondta, hogy 

csináljunk videófelvételeket az állapotról. Megkértem az igazgató asszonyt, hogy nem tudna-e 
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valaki kollégát kiküldeni, és a közterület-felügyelőkkel kimentek kocsival és csináltak videót 

az állapotokról. Most ennyi. Vannak utcák, ahonnan el sem vitték. 

Ne haragudjon senki sem, de ha én tudom, hogy van egy rossz gépem és mégis el akarom hozni 

a hulladékot, akkor feldobatok a gépre egy lapátot meg egy seprűt, és ahogy szedik össze a 

hulladékot, ők nagyon jól tudták, hogy elhagyják, akkor leszállok, összeseprem és beledobom.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Vagy nem kellett volna kiküldeni a rossz autót.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Még azt is jobban elviseli a lakosság, hogy ma nem viszik 

el, de lehet, hogy holnap igen. Béreljen valahonnan máshonnan. Nem értem a hozzáállásukat.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Kicsit visszatérnék a zöldhulladékhoz. Az a baj, hogy 

elmondta jegyző asszony, hogy miért nem lehet és legalább 1,5 éve beszélünk arról, hogy a 

Pétkomm-nak is kellene hulladékszállítási engedély. Ez ügyben nem történt semmi. 

A másik, hogy a megválasztásunk után, már 2,5 éve tárgyaltunk először arról, hogy ez a 

szolgáltató finoman kifejezve nem felel meg az elvárásoknak. Meghívtuk a régi ügyvezetőt, 

vele még lehetett beszélni, az újjal állítólag nem is lehet, ezt te mondtad jegyző asszony.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Én sem tudtam vele beszélni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Akkor is előjött, hogy rossz gép volt, azért törték össze a 

kukákat, nem léptünk akkor sem semmit. Jött a következő probléma, hogy a zsákokat csak 

Veszprémben lehet megvenni. Megint nem történt semmi. Mindig ott vagyunk, hogy mi 

szerencsétlenek mindig próbálkozunk és mindig vissza van dobva, és soha nem történik semmi. 

Hozhatnánk egy olyan döntést, hogy a Pétkomm Kft. indítsa el azt, hogy hogyan lehetne 

megoldani a zöldhulladék szállítását, illetve a zsákokat hogy lehet megvenni, és hívjuk meg az 

új igazgatót. Ha meg azt mondja, hogy nem, a következő. Már több, mint egy éve beszélünk 

arról, hogy ugyan van lehetőség más szolgáltatót választani, csak nagyon bonyolult. Akkor 

essünk neki ennek a nagyon bonyolult dolognak. Ha nekiestünk volna, már egy évvel előrébb 

lennénk. Pétfürdő úszik a szemétben. Évről évre rosszabb a helyzet. Ugyanúgy a 

zöldhulladéknál, a kommunális szemétnél. Elviszik a szemetet és az egész Berhidai út szemetes. 

Ez a település soha nem nézett így ki, ilyen ganyé módon. Igenis el kell ezeket a dolgokat 

indítani, mert nem történik semmi. Bármilyen nehéz meg fogjuk oldani, csak álljunk már neki 

végre.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem arra gondolsz képviselő úr, hogy én álljak neki?  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Amit a Képviselő-testület megszavaz, olyan határozatot 

kell hozni, azt végre fogja hajtani a polgármester, és akkor előrébb jutunk.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Mondtam hármat. Az egyik, hogy indítsuk el a Pétkomm-

nál a zöldhulladék kezelést. A másik, hogy mindenképpen nézzük meg, hogy milyen áron 

tudunk új szolgáltatót választani. A harmadik, hogy hívjuk meg az igazgatót. Legyen 

közmeghallgatás és tárgyalás.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Rácsatlakozva, hogy milyen a hozzáállásuk. A múlt héten történt. 

Jönnek a kukások, ki van téve a közterületre, de nem az úttestre a kuka, és amikor kiürítik, 

akkor nem teszik vissza a helyére, szóltam, hogy legyen szíves betenni a kukát a járdára. 

Minthogyha a falnak beszélt volna az ember, fennállt a két segédrobi a kukásautón és onnan 



27 

 

vigyorogtak, hogy egy nagy túrost fogják visszatenni. Csináltam felvételt, de nem tudtam 

bemenni. Ilyen a hozzáállás.  

A korábbi ügyvezető itt volt, és akkor nagyon sok minden elhangzott. Van befogadókészség, 

hogy majd ők elviszik a zöldhulladékot. Úgy gondolom, hogy nem. Hiába mondja ő. Pontosan 

ő mondta el azokat a kiskapukat, amik az előbb is elhangzottak, hogy nyugodtan tegyük bele a 

kommunális hulladékba, stb. Előjön az a dolog, a zöldhulladékot és a többi hulladékot is csak 

ők vihetik el. Nem viszik el, akkor mit csináljunk vele? Kapcsolódva a Norbihoz, hogy annyit 

nem tudunk komposztálni. Ő mondta el azt is, hogy be lehet szállítani Füredre, de már nem 

fogadja, mert nem tudnak mit kezdeni a komposzttal. Az is probléma, hogy kétfajta 

zöldhulladék van, van a fűnyesedék, meg a levélhulladék, meg a fásszárú. Az a nagyobb gond, 

mert azt nem tudom beletenni a kukába, mert soha nem fog elfogyni. Én semmi mást nem tudok 

csinálni, csak megveszem a zsákot, telerakom és elviszi. De ezt nem tudja mindenki megtenni. 

Nem tehetjük meg, hogy az önkormányzat árusítsa. A fásszárú hulladéknál azt is elmondta, 

hogy csak úgy tudnák elvinni, ha berözsézné valaki adott méretre.    

Arról is volt szó nem is olyan régen, hogy a Pétkomm Kft. vásárolt aprítógépet… (képviselő úr 

közbeszól) 

 

Molnár Gyula László képviselő: Pályázaton nyerte.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Arról is szó volt, hogy a Pétkomm Kft. adott időszakban körjáratot fog 

végezni a településen és a kirakott metszésből visszamaradt anyagot a lakosságnak ingyen és 

bérmentve összedarálja, és ha valakinek van rá igénye, visszakapja a darálékot, ha nem, akkor 

meg elszállítja. Erről semmit nem tudunk azóta sem.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az előttem szólókkal szemben nem érzem annyira 

tragikusnak Pétfürdőn a hulladékelszállítást. Vannak hiányosságok, igen, a kukát néha nem 

teszik vissza, néha elszóródik a szemét, néha kimaradtak járatok. Nekem elviszik a kukát 

mindig, nem marad ott a szemét és visszateszik a helyére. A zöldhulladékkal kapcsolatban 

elmondtam a lakossági fórumon, hogy kezelhető. Azt mondta a VHK ügyvezető, hogy bele kell 

tenni a kommunális kukába. Az összes udvaromon keletkező hulladékot beleteszem a 

kommunális kukába. Egy kis munka van vele, mert össze kell gyűjteni, zsákokban kell tárolni 

és mindig annyit teszek a kukába, hogy tele legyen és elfogy. Ami a nehezebb dolog a 

zöldhulladék kezelésben, a nyesedék. Óriási térfogatot foglalnak el. Azt nem ússza meg a 

családi ház tulajdonosa, hogy azt a nyesedéket, ha nem is tudja eltüzelni, vagy feldolgozni, 

valamilyen módon kezelni kell. Össze kell aprítani. Az én példám, hogy felaprítom és 

eltüzelem. Ami nagyon apró, azt beleteszem a kukába. Az összes zöldhulladék eltűnik az 

udvaromról. Bárki lesz a szolgáltató, ha kitennék a nyesedéket az utcára, azt is kezelni kell, 

olyan ágak-bogak vannak, hogy nem lehet beletenni a zúzógépbe. Annyira fel kell aprítani, 

hogy legalább a zúzógépbe bele lehessen vezetni. Nem olyan egyszerű, ha a Pétkomm járja a 

családi házakat, akkor mindenki kirakhatja a nyesedéket az utcára, aztán majd elintézi. A 

Pétkomm-nak kell hozni baltás embert, vagy fűrészeset, hogy annyira felaprítsa, hogy a 

zúzógépbe bele lehessen tenni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: És ki fizeti a révészt? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Elhangzott az is, hogy akár a családi ház tulajdonosa fizeti 

ki, és olyan is, hogy természetesen az önkormányzat finanszírozza meg ezt is, tovább növelve 

a működési költségeket. Amint látom, ezzel nem sokan értetek egyet.  
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Dombi Norbert képviselő: Nehogy megsértődj azon, amit mondani fogok Feri, de ha nem a 

Pétkomm Kft. szedné össze a házad előtt azoknak a nagy fáknak a leveleit rendszeresen, akkor 

lehet, hogy neked sem lenne elég a kommunális kukád a falevélnek.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ez valóban így van.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nyilván a Bölcsőde előtt takarít és azt is összeszedi. Nálam nem 

szedi össze és nem is várom el.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nincs is ott olyan nagy fa. 

 

Dombi Norbert képviselő: De vannak ezek a gömbszivar fák, ami nagyon gyorsan nő, és 

bőven termeli a nyesedéket. Oké én ültettem, de attól függetlenül a település összképének jót 

tett, remélem a levegőnek jót tesz, viszont a zöldhulladék keletkezik. Nekem nem viszi el a 

Pétkomm Kft. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: De te meg tudod oldani.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem tudom megoldani, illetve úgy tudom megoldani, hogy minden 

évben összegyűjtöm, ott nézegetem, amikor van egy konténerre való, akkor hozatok, ami 50 

ezer forintba kerül, csak nem gondolom, hogy ez a normális.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mi lenne a normális? Hogy valaki vigye el helyetted.  

 

Dombi Norbert képviselő: Annak idején, amikor a kommunális adó emelésről szó volt, azt is 

megemlítettem, hogy én kifizetem a kétszeres kommunális adót is, meg szerintem sokan, abban 

az esetben, ha cserébe kapnak egy olyan szolgáltatást, ami a zöldhulladék elszállítását 

felvállalja vagy megoldja.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az előbb felmerült, hogy a Pétkomm Kft. megy körjáratra 

és a nyesedéket begyűjti, ehhez rendeletet kell módosítanunk?  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A Pétkommot nem is lehet belevenni a hulladékos 

rendeletbe. Ez a lényege a törvényességi észrevételnek. Az a rendelet kizárólag a szolgáltató és 

az önkormányzat közötti kapcsolatot rendezi. A Pétkomm Kft. ebbe a rendeletbe semmilyen 

formába nem kerülhet bele, mert a Pétkommot nem fogja a szolgáltató az ő alvállalkozójának 

tekinteni.  

 

Béni Norbert képviselő: Hétvégén láttam ezt a körjáratos, aprítós módszert a szomszéd 

településen működni, miszerint egy kis platós teherautó után ott volt az aprítógép és ment a 

darálék a teherautóra. Működik, csak nálunk nem.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Szétszedi, leaprítja. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Gyula, ha láttál már levágott nyesedéket közelről, tudod, 

hogy azt, úgy ahogy van, nem lehet belevezetni az aprítógépbe.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Beleteszik és ledarálja. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Kirakják a ház elé és eltakarítják Palotán. 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: És ez dízeles? Mi a meghajtó? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Dízeles.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Az az érzésem, hogy nem igazán próbálunk meg elmenni arra, és ne 

haragudj meg jegyző asszony, de folyamatosan hivatkozol a rendeletre meg a jogszabályra, meg 

mindenre, holott a másik oldalról meg szapuljuk a szolgáltatót, hogy nem teljesíti a feltételeket, 

még azt sem, ami le van írva. Visszautalva, talán egy éve volt, amikor a lomtalanításkor itt volt 

1,5-2 hétig a szemét, és mit mondtak, hogy minden autójuk elromlott. 4 autóval jöttek volna és 

mind elromlott, milyen érdekes. A másik, hogy a Pétkommot nem lehet belevenni. Más 

településen akkor, hogy működik a történet? Berhida is ehhez a konzorciumhoz tartozik.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem.  

  

Nagy Zsolt képviselő: Mindegy, nem ez a lényeg. Az a lényeg, hogy próbáljunk meg abba az 

irányba elmozdulni, hogy adjunk a Pétkommnak olyan jogosultságot, hogy elvihesse ezt a 

szemetet. Ha a VHK nem hajlandó teljesíteni a szerződéses kötelezettségeit, akkor ne is akarjon 

beleszólni abba, hogy mi a saját problémánkat, hogy fogjuk tudni megoldani. Ha így tudjuk 

megoldani, hogy megbízzuk a kommunális cégünket azzal, hogy szerezzen jogosultságot arra, 

hogy a hulladékot elszállíthassa, ugyanis a településen közterületen és parkgondozásból 

keletkező hulladékot elszállíthatja érdekes módon. Ki fogja megkérdezni, hogy a másik 

konténer a településről jött, vagy a házaktól. Senki. A VHK – megmondta a Horváth Zoli annak 

idején, hogy egyszerűen púp a hátukon a zöldhulladék, és nem is akarja elvinni. Ő mondja meg, 

hogy nem viheti el más sem?! Ő sem viszi el. Akkor mit csináljunk? Együk meg?  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A jegyző nem mondhat mást.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Tudom, hogy nem mondhat mást.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Úgy néz ki, mintha én gátolnám a Pétkommot. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem neheztelek rád, csak azt mondom, hogy próbáljunk meg olyan 

megoldást találni, hogy a Pétkommnak, vagy valakinek legyen jogosultsága a VHK-n kívül ezt 

elvinni. Oldjuk meg, mert ez egyszerűen tűrhetetlen.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Aki elfogadja a Településfejlesztési Bizottság javaslatát, 

mely szerint a Képviselő-testület felkéri a Pétkomm Kft. ügyvezetőjét, hogy készítsen 

tájékoztatót a Pétkomm Kft tevékenységi körének bővítésére a (zöld)hulladék szállítás 

lehetőségével, kérem, szavazzon! 

 

 A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

119/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

Pétkomm Kft. ügyvezetőjét, hogy készítsen tájékoztatót a Pétkomm Kft 

tevékenységi körének bővítésére a (zöld)hulladék szállítás lehetőségével.  



30 

 

 

Határidő: a határozat megküldésére: 2022. április 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Aki elfogadja a jegyző asszony javított határozati 

javaslatát, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

120/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy Pétfürdő településen a zöldhulladék elszállításának 

lehetőségéről és módjáról kezdjen tárgyalásokat a „VHK” Veszprémi 

Hulladékgazdálkodási Közszolgáltató Non-profit Korlátolt Felelősségű 

Társaság, mint közszolgáltató, ügyvezetőjével.  

 

A tárgyalások eredményéről a Képviselő-testületet tájékoztassa. 

 

Határidő a tájékoztatásra: 2022. május havi testületi ülés  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Annyit azért hozzáteszek, hogy valami mandátumot kell 

adni a polgármesternek, hogy mit kell elérni a tárgyalófélnek, delegációnak. Az sem feltétlen 

fontos, hogy a polgármester legyen ez. Kell egy mandátum, hogy miről tárgyaljon, mit kell 

elérned, mi a cél.  

 

Béni Norbert képviselő: Zöldhulladék elszállítás.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Vagy elszállítja, vagy engedélyezi, hogy mással 

elszállíttassuk.  

 

Béni Norbert képviselő: A szolgáltató hajlandó-e elszállítani és milyen módon.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez van leírva a határozatban.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Akkor azt nem fogadjuk el válasznak, hogy tegyétek bele 

a kommunálisba. Beteheted oda is, mert én nem szeretném, ha ezt kizárná, de ne ez legyen a 

kizárólagos megoldás.  

Molnár Gyula László képviselő úrnak volt egy olyan javaslata, hogy a szolgáltató váltás 

lehetőségét vizsgáljuk meg. Ez viszont elsősorban jogi kérdés. Megint a jegyzőnek vagy akár 

egy külső jogszakértőnek adunk plusz feladatot. Nézze meg a jelenleg fennálló szerződéseinket, 

milyen lehetőséget ad arra, milyen áron tudunk kilépni ebből a társulásból, van-e valami anyagi 

vonzata és keresni kell másikat, aki hajlandó minket befogadni. Ahogy látjuk a jogi 

lehetőségeket, akkor léphetünk tovább, hogy merre menjünk.  

Azt hiszem több nem volt.  
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Molnár Gyula László képviselő: De még volt egy. Hívjuk meg a vezetőt és a zsákok kérdését 

is fussuk körbe.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Azon kívül, hogy a polgármester tárgyal vele, még hívjuk 

ide. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Egy közmeghallgatás keretében.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ne közmeghallgatás keretében. Akkor az egy panasznap 

lesz. Érdemben akarunk vele tárgyalni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A közmeghallgatás testületi ülés. Meghallgathatja a tisztelt 

vezető a lakosságtól, hogy milyen panaszai vannak, aztán beszélgethetünk hogyan tovább.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ne egy deklarált közmeghallgatás legyen, mint ami 

egyszer vagy kétszer van egy évben. Vannak itt ketten rajtunk kívül.  

Felteszem szavazásra a Molnár Gyula László képviselő javaslatát, hogy a VKH ügyvezetőjét 

hívjuk meg egy testületi ülésre, ahol kifejezetten a zöldhulladék probléma megoldásáról lesz 

szó.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A többi hulladékról is beszéljünk, ha eljön. A 

hulladékkezelésről. 

 

Béni Norbert képviselő: Mondjuk meg az időpontot is.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az előbb sem adtunk határidőt.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A polgármesternek a határideje, hogy a május havi ülésen 

beszámol.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A másik határozatnál Ottó mondta, hogy tudja vállalni a 

következő rendes ülésre.  

 

Béni Norbert képviselő: Melyik ülésre hívjuk meg?  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Május.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A következő mennyire sűrű? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Akkor nincs értelme a polgármester asszonynak tárgyalni 

vele.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Akkor a május végire.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ha idehívjuk, akkor annak valóban nincs értelme, hogy a 

polgármester asszony tárgyaljon vele, mert akkor tárgyalunk vele. Nem kell duplázni a dolgot. 

Ha meghívjuk a VHK vezetőjét, akkor az előző határozatot vonjuk vissza, mert akkor itt fogunk 

vele tárgyalni.  
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: Akkor felkéri a polgármestert, hogy a májusi ülésre hívja 

meg az ügyvezetőt a település hulladékszállításának ügyében.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Azt gondolom, hogy ne a testületi ülésre hívja meg, hanem 

egy teljesen külön ülésre hívja. Akkor 1-2 óra hosszat rászánunk. Akkor május 31-ig hívja meg 

a VKH ügyvezetőjét egy rendkívüli testületi ülésre, amikor a napirendi pont az lesz, hogy 

Pétfürdő hulladékszállításának megoldása. Az előző 120/2022.(III.31.) számú határozatot 

visszavonjuk. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

121/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete visszavonja 

a 120/2022.(III.31.) számú határozatát.  

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy hívja meg a „VHK” 

Veszprémi Hulladékgazdálkodási Közszolgáltató Non-profit Korlátolt 

Felelősségű Társaság ügyvezetőjét 2022. május 31-ig egy rendkívüli 

testületi ülésre, melynek témája Pétfürdő hulladékszállításának 

megoldása.  

 

Határidő: 2022. május 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Szolgáltató váltás. Mikorra? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem lesz egyszerű, mert a hulladékos törvény most változott. 

2023-tól jelentős módosítások vannak bent. Szeptember végi ülésre. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Szerintem ezt ne kapkodjuk el, mert nagyon súlyos 

dologról van szó.  

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a szolgáltató váltás lehetőségét vizsgálja meg, 

nézze meg a jelenleg fennálló szerződéseinket, milyen lehetőséget ad arra, milyen áron tudunk 

kilépni ebből a társulásból, van-e valami anyagi vonzata és keresni kell másikat, aki hajlandó 

minket befogadni. Határidő szeptember végi testületi ülés.  

Aki ezt így elfogadja, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

122/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

jegyzőt, hogy Pétfürdő hulladékszállítási közszolgáltatása vonatkozásában 

vizsgálja meg a szolgáltatóváltás lehetőségét.  Tekintse át a Pétfürdő 
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Nagyközség Önkormányzata és a „VHK” Veszprémi 

Hulladékgazdálkodási Közszolgáltató Non-profit Kft., valamint az Észak-

Balatoni Térség Regionális Települési Szilárdhulladék Kezelési 

Önkormányzati Társulás és az Észak-balatoni Hulladékkezelési 

Konzorcium között jelenleg fennálló szerződéseket, hogy az milyen 

lehetőséget ad a társulásból való kilépésre, anyagi vonzata van-e.  

 

Határidő beszámolásra: 2022. szeptemberi testületi ülés 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 
 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Vendégünkre tekintettel javaslom, hogy az Iskola 

jubileumi ünnepségének támogatása tárgyú napirendet vegyük előre. 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrend cserét.  

 

 

13.) Horváth István Általános Iskola jubileumi ünnepségének támogatása  

(száma: 57/2022.) 

Előterjesztő: Dombi Norbert képviselő 

(eredetileg 15.) napirendi pont) 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a javított határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kérdés, hozzászólás?  

 

Béni Norbert képviselő: Annyival egészíteném ki, hogy három évforduló lesz. A névadó 25 

éves, a 90 éves iskola és a 100 éves pétfürdői oktatás.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Aki elfogadja a kiegészített határozati javaslatot, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

123/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Horváth István Általános Iskola részére 700.000.- Ft, 
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azaz Hétszázezer forint vissza nem térítendő támogatást nyújt a 2022. 

május 2. és 6. között megrendezésre kerülő jubileumi ünnepségsorozat – 

különösen: parkosítás, versenyzők ajándékozása, reprezentáció, jubileumi 

fényképalbum – költségeihez.  

 

A vissza nem térítendő támogatás fedezete: az önkormányzat 2022. évi 

általános tartaléka. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy intézkedjen a támogatás átutalásáról, és 

hogy e döntésre a költségvetés soron következő módosításakor legyen 

figyelemmel. 

 

Tekintettel arra, hogy az iskola önálló bankszámlával nem rendelkezik, a 

feladathoz kötött, célzott támogatás nyújtása a pétfürdői Napsugár 

Alapítvány a Gyermekekért alapítványon keresztül történik. 

 

Határidő: a) a határozat megküldésére: 2022. április 5. 

                  b) támogatás átutalására: 2022. április 15. 

                  c) 2022. évi költségvetés módosítása: június havi ülés              

Felelős: mindhárom pontért: Horváth Éva – polgármester 
 

 

14.) Ivókút (száma: 50/2022.) 

Előterjesztő: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

(eredetileg 13.) napirendi pont) 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kérje fel a polgármestert, hogy az ivókút 

terveztetését rendelje meg. Költsége: 500 ezer forint az általános tartalék terhére.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a következő kiegészítéssel: 

- A megrendelt csap típusa: Durban 3 

- Helye: A parkolóhoz közelebbi szaletlivel szemben a járda túloldalán. 

- Elkülönített keretösszeg: 2 millió forint. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A polgármester asszony már tárgyalt a Bakonykarszttal és 

látjuk a költségeket.  

Kérdés, hozzászólás?  

 

Molnár Gyula László képviselő: Az összeg azért lett magasabb, mert kell aknát, csatornát és 

felépítményt csinálni. Nem csak magáról a kútról szól a dolog.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Aki elfogadja a kiegészített határozati javaslatot, kérem, 

szavazzon! 
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A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

124/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy ívókutat telepít az Ifjúsági tó körüli területen a parkolóhoz 

közelebbi szaletlivel szemben a járda túloldalán. 

 

A Képviselő-testület a vízvételi lehetőséget Durban 3A típusú ivókúttal 

kívánja megvalósítani. 

 

A beruházásra 2.000 ezer Ft-ot biztosít az Önkormányzat 2022. évi 

általános tartaléka terhére. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy e döntésre a költségvetés soron következő 

módosításakor legyen figyelemmel, valamint a munka megrendelésére. 

 

Határidő kivitelezésre: 2022. május 31.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

 

 

 

15.) Kutyafuttató (száma: 51/2022.) 

Előterjesztő: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

(eredetileg 14.) napirendi pont) 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot, azzal a kiegészítéssel, hogy a 

helyszín a Liszt Ferenc utca 2. szám mögötti részen a patak partján legyen.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a következő módosításokkal: 

- Helye: A Liszt F. u. 2. számú ház mögötti területen a patak partján. 

- 1,2 méter magas, 3D-s tüzi horganyzott kerítéspanelekből legyen elkészítve 

- Mérete, adatai: 16-20 méter bekerített kutyafuttató, középen elválasztva, két kiskapuval, 

kívül 2 db kukával. 

- Elkülönített keretösszeg: 2 millió forint. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kérdés, hozzászólás?  
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Molnár Gyula László képviselő: A bizottsági módosítással a költségek is csökkennek. Ha 

esetleg úgy gondolja a Képviselő-testület, a hosszát meg tudnánk duplázni. Te is mondtad, hogy 

kicsit rövid. Az összegbe belefér.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A 16 x 20 méter, 320 m2 tényleg kicsinek találom. 

Ráadásul ketté van választva, egyik fele a kiskutyáknak, a másik a nagykutyáknak.  

 

Molnár Gyula László képviselő: 30-as hosszú a 20-as helyett.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Akkor nem lesz elég a 2 millió.  

 

Béni Norbert képviselő: Úgy emlékszem, hogy tegnap 500 ezer forint körül jött ki a kerítés 

összege.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Elég lesz a 2 millió forint, hidd el! 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ezzel a tüzi horganyzottal? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Igen.  

 

Béni Norbert képviselő: 500 pár ezer forintra emlékszem. Elég lesz.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Állítólag erre igény van, hogy legyen egy kutyafuttató. A 

kutyafuttató telepítésére körülbelül 5 évvel ezelőtt nekifutottunk. Akkor én voltam az 

előterjesztő, Molnár Gyula László az előkészítő, mint Humán Bizottság tagja, és akkor nem 

szavazta meg a Képviselő-testület. Több kérdést vet ez fel. Akkor készült volna egy felmérés. 

A lakótelepen kiosztottunk felmérő szórólapokat, hogy juttassák vissza, hogy ki igényli ezt és 

nagyon kevés jött vissza.  

 

Molnár Gyula László képviselő: De mindenhova ki lett küldve. Eleve rosszul lett kiküldve.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Akkor még rosszabb az arány, olyan kevés jött vissza, hogy 

értékelhetetlen volt.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Mennyi volt az olyan kevés? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: 30 körülbelül. Kérdés a kutyapiszok eltakarítása.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Kuka és a Pétkomm Kft. elviszi. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Összeszedik a kedves gazdik, beledobják a kukába és a 

Pétkomm Kft. üríteni fogja. Ez az elméleti elképzelés. Komoly fenntartásaim vannak, hogy 

odaviszik-e a tulajdonosok a kutyusokat, hány kutyus fog odamenni. Minden megvan, megvan 

az előterjesztés, minden pont tiszta. Valaki szeretne még hozzászólni?  

 

Molnár Gyula László képviselő: 16 x 30 métereset javaslom.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Egy módosító indítvány van, hogy a hossza 16 x 30 méteres 

legyen. Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon! 
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A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta, hogy a 

kutyafuttató hossza 16 x 30 méteres legyen. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Aki elfogadja az előterjesztett és a Pénzügyi Bizottság által 

kiegészített határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

125/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Liszt Ferenc utca 2. számú ház mögötti területen, a patak 

partján kutyafuttatót létesít. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy az önkormányzati pénzeszközökből 

megvalósuló beruházásokra és felújításokra vonatkozó helyi szabályokról 

szóló 6/2011.(IV.01.) önkormányzati rendelet 7. § (1) bekezdése szerint 

eljárva az alábbi munka elvégzésére kérjen ajánlatokat: 

 

1. 16 x 30 méter (480 m2) bekerített kutyafuttató létesítése, középen 

elválasztva 

• 1,2 méter magas, 3D-s tüzi horganyzott komplett kerítéspanelekből 

(oszloppal, bilinccsel együtt)  

• 2 db személybejáró kiskapu 40 x 40 x 2 mm zártszelvényből, melyek 

zárhatók. Alap mázolva és színre festve.  

• A kutyafuttatón kívül 2 db kuka kerüljön elhelyezésre. 

 

A kivitelezés fedezete 2 millió forint, mely az Önkormányzat 2022. évi 

költségvetésében kutyafuttató létesítésére elkülönített céltartalék. 

 

Határidő kivitelezésre: 2022. május 31.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Tájékoztató: 

 

1.) Tájékoztató a 2022. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 52/2022.) 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Bizottságok javaslatait kérem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy ami felszabadult, használható állapotban 

lévő laptop van az Önkormányzat, Hivatal tulajdonában, azt az iskolai alapítvány kapja meg, a 

szeptemberben kezdődő alsó tagozatosok informatikai oktatásához. 
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja a 

Képviselő-testületnek, hogy a Közösségi Háznál, a Gondozási Központnál, valamint a 

Polgármesteri Hivatalnál feleslegessé vált, még használható laptopok, monitorok is kerüljenek 

át az Alapítványon keresztül az Iskolához.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A Közösségi Házba megrendeltünk több, mint 22 millió 

forintos drága eszközöket a tévéhez, akkor a riasztót is rendeljük meg, ami 323 ezres tétel.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ami benne van a beruházási táblában, az valósuljon is meg.  

 

Béni Norbert képviselő: Jegyző asszonytól szeretném kérdezni, tegnap felmerült a 

házasságkötő terem világítás cseréjénél, hogy le lett állítva.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem lett leállítva. Azt mondtam, hogy én egyelőre nem 

rendeltem meg. 

 

Béni Norbert képviselő: Türelmes volt jegyző asszony az elindításával, esetleg a többinél is 

van ilyen?  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Én erről nem tudok. Nem minden erővel ragaszkodom hozzá. 

Ha nem fér bele a költségvetésbe, akkor nem. Az is igaz, hogy most a választási felkészülésben 

és ebben a hajrában, ami ebben az időben volt, nem volt időm elmenni Veszprémbe a 

csillárboltba, hogy megnézzem. A kolléga, aki utánanézett nem egészen olyat nézett, és nem 

olyan ajánlatot kapott, ami nekem volt az elképzelésem. A másik ajánlat sem olyan, mint az én 

elképzelésem. El fogok menni és meg fogom mutatni, hogy milyent szeretnék és mondják meg 

az árát. Ha annak az ára több, mint amit kiszámoltam, akkor csak a festés lesz meg. Azt viszont 

nagyon muszáj megcsinálni. 

 

Béni Norbert képviselő: Láthatjuk majd az elképzelését jegyző asszonynak? Vagy ez most 

önre van bízva teljesen? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azt gondolom, hogy igen. Egyébként elmondtam a 

költségvetésnél is, hogy nem kristálycsillárt szeretnék. A neon armatúrákat szeretném lecserélni 

és mivel elég magas a belmagasság, simán gömb formájú világítótesteket gondoltam. Egy 

felfüggesztő talpból három darab gömb lóg le különböző magasságokba.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Más a tájékoztatóval kapcsolatban? Nem volt.  

Felteszem szavazásra a két bizottság javaslatát, aki elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

126/2022.(III.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

Közösségi Ház és Könyvtár, a Pétfürdői Gondozási Központ 

intézményvezetőit, valamint a jegyzőt, hogy az intézményekben 
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feleslegessé vált, de még használható állapotban lévő laptopokat, 

monitorokat adja át a Napsugár Alapítványnak (8105 Pétfürdő, Berhidai 

út 54.) a 2022. szeptemberben kezdődő alsó tagozatos gyermekek 

informatikai oktatásának támogatására.  

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatot küldje 

meg az intézmények vezetőinek és az Alapítvány elnökének.  

 

Határidő: 2022. április 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Volt a Gyulának egy kérése, hogy kéri a Képviselő-testület, 

hogy a biztonságtechnikai, vagyonvédelmi beruházások, amelyek szerepelnek a beruházási, 

felújítási elfogadott táblában, feltétlenül kerüljenek megvalósításra. Kell erről határozat? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ami benne van, annak meg kell valósulni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Azt szerettem volna, hogy minél hamarabb 

 

 

 

 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

a) Településfejlesztési Bizottság javaslata 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen egyhangú szavazattal 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kérje fel a jegyzőt, hogy a jogszabályok alapján 

vizsgálja meg, mit lehet tenni azért, hogy az alábbi címeknél a területeket (külső és belső) a 

lakókkal rendbe lehessen tetetni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ne sorold még fel! Fel lehet ezt sorolni? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Szerintem hagyjuk.  

 

Béni Norbert képviselő: Megjelöltünk öt címet.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mivel kis település, be lehet azonosítani a címeket.  

 

Béni Norbert képviselő: Öt címet felsoroltunk, ahol olyan állapotok vannak, hogy lépni 

kellene a dologban, hogy helyre álljanak.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A külső és a belső? 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Vegyesen.  

 

Béni Norbert képviselő: Telken belül is van probléma.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A közterületről szóló rendeletünkre hivatkozással. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Persze, az alapján a Laci fel is szokta őket szólítani, akiknek 

olyan. Nem egyet, nem kettőt.   

 

Béni Norbert képviselő: Csak itt van olyan, pont Molnár Gyula László mondta délelőtt, hogy 

gyerekkorunk óta. Igaza is volt.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Egy címmel lesz gondom, a legutolsóval. Az a baj, hogy 

szerintem nem jól van számozva. Majd megbeszéljük, hogy mire gondoltok. A térkép már nem 

jó, volt címrendezés, a pontos címeket egyeztetjük.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Van olyan terület, ahol nem hulladék probléma van, hanem közlekedési 

szempontból vannak gondok. Nincs odaírva, hogy melyik címnél van ez.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A határozati javaslat név nélkül, úgy fog szólni, hogy a 

Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a jelenleg érvényben lévő jogszabályok alapján 

vizsgálja meg, hogy hogyan lehet eljárni a rendezetlen telkek tulajdonosainak felszólításával, 

hogy tegyék rendbe a tulajdonukat.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Erre nincs értelme határozatot hozni. Nem akarom letúrni 

magamról a dolgot. Bent lesz a Településfejlesztési Bizottság jegyzőkönyvében. Nem kell róla 

testületi határozat, mert a rendelet alapján egyébként is eljárunk. Ha építéshatósági ügy, akkor 

megy a jelzés oda, ha zöldnövény miatt rendezetlen telekről van szó, akkor megy a felszólítás 

a tulajdonosnak, hogy rakja rendbe.  

 

b) Képviselői jelzés 

 

Molnár Gyula László képviselő: Két dologra szeretnék rákérdezni jegyző asszony. Hétfőn 

jeleztem a Hivatal felé patkány helyzetet a pékség mögött. Annak az ügyében történt-e 

intézkedés? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Én biztos, hogy nem intéztem semmit. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szemetet helyeztek ki az erdőbe, azt is jeleztem. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mind a két esetre mondtam, hogy hívjad fel a Tránszki 

kollégát. Nem tudom. Visszacsatolást nem kaptam. Kedden volt bizottsági ülésen, 

rákérdezhettél volna.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Reméltem, hogy ma jön és megkérdeztem volna. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ha mondtad volna, hogy hívjam el, akkor jött volna. 

Rákérdezek.  
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19.38 órakor Miskolczi Ferenc alpolgármester megköszönte a részvételt és bezárta a 

nyilvános testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

Horváth Éva polgármester távollétében: 

 

 

 

         Miskolczi Ferenc  sk.                       Szabóné Czifra Melinda sk. 

               alpolgármester                                               jegyző 


